



Hong Kong Parkinson's Disease Foundation

香港柏金遜症基金

Hong Kong Registered Charity, IRD Ref 香港認可公共性質慈善機構稅務局檔案編號：91/6429

Pledge Form 認捐表格

Donation Methods 捐款方法

- Please make cheque payable to "Hong Kong Parkinson's Disease Foundation" and mail it with this donation form to HKPDF.
請把劃線支票(抬頭：香港柏金遜症基金)連同此捐款表格郵寄給本基金。
- Please bank-in "405-06188-001" at Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited (HSBC) under "Hong Kong Parkinson's Disease Foundation" and mail the original bank-in sheet together with this form to HKPDF.
請把捐款存入香港匯豐銀行戶口 405-061888-001，並將銀行入數紙正本連同此捐款表格郵寄給本基金。

Amount of Donation 認捐款項：_____

Donor Information 捐款人士資料：

(Mr.先生/Mrs.太太/Ms.女士) Surname 姓：_____ Name 名：_____

Mailing Address 地址：_____

Contact Number 聯絡電話：_____ Fax 傳真：_____

Email 電郵地址：_____

*All donations of HK\$100 or above are tax deductible and will be given a free copy of "My Encounter with Parkinson's Disease" (2nd Edited version) as a token of thanks.

捐款港幣\$100 或以上，可獲發正式收據向稅務局申請免稅及免費獲贈《緣兮柏金遜（增訂版）》一本。

I confirm that I consent do not consent to HKPDF's use of all my personal data collected by HKPDF including my name, email, correspondence address, office address, mobile phone number, contact phone and fax number for the purpose of issuing receipts, communications and fundraising for HKPDF.

我確認我 同意 / 不同意 香港柏金遜症基金運用我的個人資料(包括姓名、電郵地址、通訊地址、公司地址、手機號碼、電話號碼及傳真號碼)用作開立收據、通訊、籌募等用途。

To donor with donation of HK\$100 or above:

Please send do not send a free copy of "My Encounter with Parkinson's Disease" (2nd Edited version) to me/my Organization.

請 奉上 / 不要奉上《緣兮柏金遜（增訂版）》給本人/本機構。

Thank for your generosity. If you have any enquiries, please contact :
多謝閣下慷慨捐助，如有查詢，請聯絡：

Unit C, 3/F, Worldwide Centre, 123 Tung Chau Street, Kowloon
九龍通州街 123 號國貿中心 3 樓 C 室
電話 Tel: (852) 9545 1003 傳真 Fax: (852) 2396 6465